
Zápis ze schůze Kolejní rady 

Vážení ubytovaní a další čtenáři, dne 1.12.2023 se konala schůze Kolejní rady (dále jen „KR“) (přítomní 

Denis Najman a Bára Frýdlová) s ředitelem Správy účelových zařízení (dále jen „SÚZ“), panem Ing. 

Stanislavem Starým, vedoucím Provozního odboru, panem Jaromírem Příhodou a vedoucí koleje Volha, 

paní Alenou Vlčkovou. Bylo probráno několik témat a návrhů, jejichž obsah je shrnut v následujících 

bodech. 

Obecné: 

• Apelujeme na dodržování nočního klidu! Noční klid je na kolejích zaveden od 23. hodiny, ale 

rádi bychom připomněli, že noční klid v Praze je již od 22. hodiny. 

Koleje: 

• V budoucnu budou u vrátnic kolejí vyvěšeny informace o postupu pracovníků údržby při 

plánovaných dlouhodobějších opravách či kontrolách. Informace budou i nadále chodit 

emailem s předstihem, ale budete si takto moci kontrolovat postup pracovníků napříč kolejí a 

zda-li již navštívili vaše patro. Přesná místa vyvěšení těchto informací u vrátnic jednotlivých 

kolejí ještě upřesníme.  

Prádelny: 

• Vedení bylo informováno o stížnostech ubytovaných o nedokonalém vysoušení prádla 

sušičkami a bude nadále dbát na pravidelné revize topných těles. Pakliže máte pocit, že má 

některá ze sušiček problém s vysoušením, zapište ji do knihy závad (s číslem konkrétní sušičky 

a patrem prádelny). 

• Do prádelen byly doplněny odcizené prádelní koše, které jsou určeny pouze k rychlému odnosu 

prádla na pokoje, případně k vyprázdnění praček, které dlouhou dobu blokují další použití. 

• Apelujeme na ubytované, aby si po vyprání odnášeli prádlo z praček co nejrychleji a 

neblokovali tak pračky pro další uživatele.  

Volha: 

• Na Volze byly zavedeny noční kuchyňky na obou stranách 4. patra, do kterých je přístup na ISIC 

kartu. Rádi bychom znovu apelovali na dodržování nočního klidu v kuchyňkách a k využívání po 

22. hodině pouze pokud skutečně nemůžete dříve. Zavedení nočních kuchyněk slouží 

především pro pracující ubytované, kteří si např. po odpoledních směnách jinak nemohou 

obstarat teplé jídlo. 

• Byla dokončena výměna postelí ve všech pokojích. Do budoucna je plánován začátek postupné 

výměny matrací. 

• Přijímáme návrhy na Váš požadovaný vzhled kuchyněk, jak by měly v ideálním případě 

vypadat. Je v dlouhodobém plánu zrušit společné kuchyňky na patrech a nahradit je 

jednotlivými, samostatnými na buňkách. Jelikož se jedná o rekonstrukčně velmi náročný úkol, 

jehož výsledek nejspíše nepocítíme, je vhodné si již na začátku určit priority na vybavení ze 

studentského pohledu.  

Sázava: 

• Rekonstrukce chodeb zatím probíhá úspěšně, měla by se dokončit koncem ledna roku 2024. 

 



Areál kolejí: 

• V současné době probíhají jednání s vedením UK a VŠE o budoucnosti areálu kolejí na Jižním 

městě.  

• S magistrátem města Prahy dochází k jednání o pozemcích v areálu kolejí a snaze o jejich 

získání. Umožnilo by to do budoucna rekonstrukce a úpravy, které doposud nebyly možné. 

 

Tiskárny: 

• Na základně úspěšného provozu tiskárny na Sázavě bude s Výpočetním centrem rozjednáno 

zavedení tiskárny také na Volhu, opět hrazené z rozpočtu SÚZ. 
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